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Skrivelse föreningsbidrag 

I verksamheten för 2024 har förvaltningen lagt 900 000 kronor till föreningsbidrag. Dessa är 
fördelade på 505 000 kronor till föreningarna för att stötta föreningarnas verksamhet under 
året och 395 000 för hyra för de lokaler som förvaltningen förvaltar. 

När man läser texterna så är det rätt tydligt att det endast är vissa föreningar som drar stor 
fördel med mycket subventionerade lokaler som inte räknas med i deras föreningsbidrag.  

Vi har tidigare ställt frågan gällande beläggningsgraden av dessa lokaler och då visade det sig 
att lokalerna till stor del står tomma och att det inte är allmänt känt att dessa lokaler finns att 
låna för stadsdelens föreningar.  

 

Vi ställer därför följande frågor till förvaltningen: 

- Hur kan ni förtydliga redovisningen så att medborgarna kan få en förståelse för hur 
föreningsbidraget fördelas mellan verksamhet och lokalhyra? 

- Hur ser beläggningsgraden ut nu och har det skett någon ökad användning det senaste 
året? 

- Hur ämnar förvaltningen arbeta för att fler föreningar får kännedom om att lokalerna 
finns för dem att nyttja och hur de gör för att få tillgång till lokalerna? 

 


